
DE BANDA A BANDA

Bon vespre a tots els que avui sou aquí, i de manera molt especial, als músics,
presentadors i director, MOLTES GRÀCIES.

Gràcies, per convertir aquest vespre en un autèntic Festival de Rock. Perquè ja ho
diuen, reinventar-se o morir. I com que la música no mor mai, forçat s’ha de
reinventar. I vosaltres avui, estimada Banda de Música, ho heu aconseguit.

Amb l’ajuda d’aquest bon grapat de campaners que també avui s’han sumat al
concert, ens heu fet redescobrir aquestes bandes tan mítiques que des dels anys
60 formen part de la banda sonora de la vida.

També un agraïment a nes músics convidats. Com podeu veure hi ha moltes cares
de fora poble. No m’agrada enganar i, com ha passat en molts àmbits, després de
la pandèmia, la nostra banda està passant per un moment delicat per falta de
músics locals.

És per això que avui, vull aprofitar per fer una crida a tots aquells que saben tocar
un instrument, a tots aquells que en vulguin aprendre, i especialment, a tots
aquells que un dia formaren part de la banda. Veniu, tornau, vos necessitam.
Sereu tots benvinguts!

Per acabar vull dir que des de l’Ajuntament de Campos no podem estar més
orgullosos dels músics campaners que actualment componen sa Banda. Gràcies
pel vostre compromís. Sé que amb aquesta calor els assajos d’aquestes setmanes
han estat durets, però també sé que tot aquest esforç ha valgut la pena. Gràcies
Joan Rosselló, heu fet un gran concert.

Perquè una bona banda de música és garantia d’unes bones festes de la Mare de
Déu d’agost. I a Campos ha de seguir sent d’aquesta manera.

Així que no afluixeu, seguiu fent música perquè per molts d’anys més puguem
gaudir d’aquests fabulosos concerts que ens regalau.

Bona nit i visca sa banda de música de Campos!

Francisca Porquer Manresa
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